

Amazing 韩国
KOREA 韩国

8D6N 首尔/坡州/京畿道/DMZ + 济州岛

SEOUL / PAJU / GYEONGGI-DO / DMZ + JEJU ISLAND

Tour Code: KBW-2

 **Golden**[®]
Destinations



Korea
韩国



Provence Village
普罗旺斯小镇



The Painters HERO Show
HERO人气涂鸦秀



Gyeongbok Palace with
Hanbok Experience
韩服游景福宫



Everland
爱宝乐园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Bukchon Hanok Village
北村韩屋村



Iho Tewoo Beach
Horse-Shape Lighthouse
梨湖海边小马灯塔



Running Man Thematic Experience Center
Running Man 主题体验馆

SCHEDULE:

D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

D2 ARRIVAL INCHEON/ (MOB/L/D) SEOUL ✈ JEJU ISLAND

- ☑ Running Man Thematic Experience Center
- ☑ Yongduam Rock
- ☑ Iho Tewoo Beach
- ☑ Horse-Shape Lighthouse

D3 JEJU ISLAND (B/L/-)

- ☑ Seongsan Sunrise Peak
- ☑ Seongeup Folk Village
- ☑ Saeseom Island Saeyeongyo Bridge
- ☑ Mysterious Road
- ☑ Beach Cafe Street
- ☑ Dongmun Traditional Market

D4 JEJU ISLAND ✈ SEOUL/ PAJU/GYEONGGI-DO (B/-/D)

- ☑ Paju Farm (DIY Pizza Experience)
- ☑ Paju Provence Village
- ☑ Hot Spring Bath (Nude Bath)

D5 GYEONGGI-DO/DMZ/ SEOUL/YONGIN (B/L/D)

- ☑ DMZ Second Infiltration Tunnel (South & North Korea Demilitarized Zone)
- ☑ Goseokjeong Pavilion
- ☑ Cheorwon Peace Observatory
- ☑ Woljeong-ri Station
- ☑ Namsan Park ~ Love of Locks

D6 YONGIN/SEOUL (B/-/D)

- ☑ Everland (Passport Ticket with unlimited ride)
- ☑ The Painters HERO Show

D7 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Wearing Hanbok Visit Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- ☑ Virtual Reality (VR) Game New Experience (Legend Heroes)
- ☑ Bukchon Hanok Village
- ☑ Myeongdong + Duty Free Shop

D8 SEOUL/INCHEON ✈ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Persimmon Center
- ☑ Local food product

TOURIST ATTRACTIONS:

SEOUL

- ◆ **Running Man Thematic Experience Center** - It is a popular Korean SBS TV show and you are necessary to escape the famous game within designated time. It is a must-visit tourist attraction that combines wisdom, entertainment, sightseeing and social media.
- ◆ **The Painters HERO Show** - HERO is an art performance that subverts everyone's imagination. The entire process of painting on stages combined with incredible visual effects and a witty blend of mime, dance and comedy. Audiences enjoy a play, an art show, and a musical performance through an 80-minute, excitement-filled show.
- ◆ **Virtual Reality (VR) Game New Experience (Legend Heroes)** - Combining the innovative game of virtual technology, also known as virtual reality. It is the use of computer analogy to create a three-dimensional space of the virtual world, providing users with an analogy of visual and other senses instantly immersive in another dimension.
- ◆ **Bukchon Hanok Village** - Surrounded by Gyeongbokgung Palace, Changdeokgung Palace and Jongmyo Shrine, Bukchon Hanok Village is home to hundreds of traditional houses. Today, many of these hanoks operate as cultural centers, guesthouses, restaurants and tea houses, providing visitors with an opportunity to experience, learn and immerse themselves in traditional Korean culture.

JEJU ISLAND

- ◆ **Seongeup Folk Village** - Located below Hallasan, it is a folk village that completely preserves Korean tradition. Many cultural heritages here preserve the original appearance of the folk villages and are therefore designated to be protected. In addition, you can also get to know the unique culture, which is very popular among foreigners.
- ◆ **Saeseom Island Saeyeongyo Bridge** - It is the first diagonal bridge in Korea that uses a single-wire cable with 169 m long and 4 to 7 m wide. The main tower of the sailboat surge 45 m high, equipped with LED lighting, is especially beautiful at night. Strolling on the Saeyeongyo Bridge, the wonderful scenery of Seogwipo Port, as well as Hallasan would appear before your eyes.
- ◆ **Dongmun Traditional Market** - It is the most representative and important large-scale traditional standing aquatic market in Jeju with long history. Not only can you buy a variety of seafood at a low price, but also a high-profile creative cuisine such as abalone entrails, and variegated rice dumplings.

GYEONGGI-DO

- ◆ **Provence Village** - It has independent buildings which connects stores with their own concept theme. Thus, leads the design of the authentic village, which has ceramic shops, flower shops and the popular ones are the boutique stores. There is also the Korean shabu-shabu restaurant, a beautiful garden barbecue restaurant, the designing office, sweet and fragrant vanilla center, visual space pop-up, European bakery and the coffee shop.
- ◆ **DMZ Second Infiltration Tunnel** - The North Korean army on the Korean peninsula invaded the second tunnel. About 2 km on both sides of the military demarcation line between the North and South Korean troops is classified as a demilitarized zone (DMZ), but with no access for all.
- ◆ **Woljeong-ri Station** - It is the railway station closest to the dividing line south of the demilitarized zone, abandoned trains can be seen on the side. The Korean Wartime at the area nearby was the most intense battlefield. When the army retreated, they took away the locomotive, left with tail carriage and the wreckage silently stating the tragedy of the Korean national division.
- ◆ **Everland (Passport Ticket with unlimited ride)** - Entertains visitors all year long with various rides, festivals, theme areas, perfect for a great amusement park. It houses diverse attractions which are available to enjoy with no age limits, different themed festivals including Tulip Festival, Rose Festival, Summer Splash, Halloween Festival, Romantic Illumination, and other festivals all year long. One of the park's most famous rides is T-Express, Korea's first wooden roller coaster, popular among young visitors.

Special Cuisine :

- ☑ Fried Chicken Chops + Golden Fried Rice
- ☑ Black Pork Bulgogi
- ☑ Ginseng Chicken Soup (Michelin Guide)
- ☑ Traditional Hanjeongsik
- ☑ DIY Spicy Topokki + Cheese
- ☑ Korean Pigs' Trotters (Michelin Guide)



Shopping Stop :

- ☑ Cosmetics Shop
- ☑ Ginseng Shop
- ☑ Liver Supplement Shop



Hotel 6 Nights :

- ☑ Jeju CO-OP City Harborview Hotel (Sea View Room) or similar classes **X 2 Nights**
- ☑ Hanwha Sanjeong Lake Anncy Resort or similar classes **X 1 Night**
- ☑ Ramada Yongin Hotel or similar classes **X 1 Night**
- ☑ Benikea Premier Hotel Bernoui or similar classes **X 2 Nights**



Seongsan Sunrise Peak
城山日出峰



(VR) Game New Experience
VR虚拟现实新体验 (Legend Heroes)



DMZ Second Infiltration Tunnel
DMZ第三隧道

精简行程:

第一天 启程 ✈ 仁川

第二天 抵达仁川/首尔 ✈ 济州岛

(机上用餐/午/晚)

- Running Man主题体验馆
- 龙头岩
- 梨湖海边小马灯塔

第三天 济州岛 (早/午/-)

- 城山日出峰
- 城邑民俗村
- 鸟岛新缘桥
- 神奇之路
- 海边Cafe一条街
- 东门传统市场

第四天 济州岛 ✈ 首尔/坡州/京畿道

(早/-/晚餐)

- 坡州牧场 (DIY美味Pizza)
- 普罗旺斯小镇
- 温泉 (裸汤)

第五天 京畿道/DMZ/首尔/龙仁 (早/午/晚)

- DMZ第二隧道 (南北韩非武装地带)
- 孤石亭
- 铁原和平展望台
- 月井里站
- 南山公园之爱情锁墙

第六天 龙仁/首尔 (早/-/晚餐)

- 爱宝乐园 (自由卷)
- HERO涂鸦秀

第七天 首尔 (早/午/晚餐)

- 穿韩服景福宫 (周二闭馆, 改为参观德寿宫)
- VR虚拟现实新体验 (Legend Heroes)
- 北村韩屋村
- 明洞+免税店

第八天 首尔/仁川 ✈ 回程 (早/机上用餐)

- 柿子体验馆
- 土产店

观光景点:

首尔

- ◆ **Running Man主题体验馆** - 是韩国SBS电视台的综艺人气节目, 在馆内可以尝试感受节目中被锁于韩国著名地标进行的游戏, 并需于指定限制时间内逃出, 集智慧, 娱乐, 观光, 打卡于一身的必去旅游景点。
- ◆ **HERO人气涂鸦秀** - HERO是一场颠覆大家想像的美术表演, 将作画过程原封不动地搬上舞台, 直接呈现在观众面前。不仅是韩国第一个美术表演, 也是世界首例。把美术与戏剧、音乐剧结合, 在约80分钟的表演中, 演员会将作画的过程完整呈现给观众。
- ◆ **VR虚拟现实新体验 (Legend Heroes)** - 结合了虚拟技术的创新游戏, 也称虚拟环境, 是利用电脑类比产生一个三维空间的虚拟世界, 提供使用者关于视觉等感官的类比, 让使用者感觉仿佛身历其境, 可以即时、没有限制地观察三维空间内的事物
- ◆ **北村韩屋村** - 位于景福宫、昌德宫和宗庙之间, 是一处在首尔有着600年悠久历史的韩国传统居住区。宏伟的宫殿建筑之间聚集着的这些传统的韩屋以及数不尽的小巷都保存着原本的模样的, 完整地呈现出六百年前的迷人风貌。现在这些韩屋虽然大都作为传统文化体验馆或韩餐厅而使用, 但在街头巷尾处仍可间接地感受到朝鲜时代的氛围。

济州岛

- ◆ **城邑民俗村** - 城邑民俗村位于汉拏山麓, 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留了古代村庄的原貌, 因而被指定为民俗村并受到保护。此外这里还可以接触到韩国独特的土种文化, 十分受外国人的青睐。
- ◆ **鸟岛新缘桥** - 新缘桥是韩国国内最先使用单线钢索的斜张桥, 长169公尺、宽4-7公尺。帆船形的主塔高45公尺, 并且装设了LED照明设施, 在夜晚格外漂亮。漫步于新缘桥上可以一眼望尽西归浦港、文岛、虎岛等西归浦前海的景色以及汉拿山的绝妙美景。
- ◆ **东门传统市场** - 东门传统市场是拥有悠久历史的传统市场, 也是济州岛的代表市场之一。而这里与东门传统水产市场都是济州岛最重要的大型常设传统市场。不仅用低廉实惠的价格买到包含带鱼生鱼片在内的各种综合生鱼片, 还有鲍鱼内脏饭、斑鳕三合、放入整只鲍鱼的烤肉排等备受瞩目的创意美食。

京畿道

- ◆ **普罗旺斯小镇** - 普罗旺斯村在独立的建筑里, 将拥有各自概念经营的商店连结在一起; 主导普罗旺斯村的设计, 生活馆内有陶瓷器店、花店及芳草店等; 流行馆有则是流行服饰店、鞋店及装饰精品店等。开设富有韩国风味的涮涮锅餐厅、世上最美丽的花园烤肉餐厅、能够滋润生活的设计空间普罗旺斯生活馆、甜美芬芳的香草馆、视觉空间流行馆、欧风面包店及咖啡店等主题型的休闲村。
- ◆ **DMZ第二隧道** - 朝鲜半岛北韩军队入侵第二条地道。南北韩军队的军事分界线两侧约2公里外被划为非武装地带 (DMZ), 禁止所有人出入。
- ◆ **月井里站** - 是非武装地带以南最靠近分界线的火车站, 月台上立有「铁马思奔」的牌子, 一旁可见到废弃的火车。韩战时火车站所在的铁三角地带是最激烈的战场, 北韩军队撤退时带走了火车头, 现只有尾部车厢和残骸凄凉地留着, 默默地陈述韩民族分裂的悲剧。
- ◆ **爱宝乐园 (自由卷)** - 韩国规模最大的主题公园“爱宝乐园”地处京畿道龙仁市, 按各种娱乐设施和空间特性分为地球庆典区、美洲探险区、魔幻乐园、欧洲冒险区、赤道冒险区等五大主题园区, 处处充满愉悦欢快的氛围。爱宝乐园一年四季会举行郁金香、玫瑰、美人鱼、万圣园、浪漫彩饰等各种主题迥异的庆典活动, 男女老少皆宜, 其中韩国国内最早的木质过山车“T express”是年轻人最爱的娱乐设施。



购物店:

- 韩国化妆品
- 人参专卖店
- 保肝宝专卖店



酒店住宿6晚:

- CO-OP城市海港景观酒店(海景房)或同级 x2晚
- 韩华山井湖水度假酒店或同级 x1晚
- 龙仁华美达酒店或同级 x1晚
- 首尔柏那伊贝妮基高级酒店或同级 x2晚



风味餐:

- 炒鸡排+黄金炒饭
- 黑猪肉寿喜烧
- 人蔘鸡汤+长寿面(米其林推荐)
- 鱿鱼猪肉锅
- 传统韩定食
- DIY辣炒年糕+起司锅
- 韩式猪蹄风味餐(米其林推荐)

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different 	South Korea - 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C		
	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C		
	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C		
	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 Boeing 777 / 748		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

